

Subject : **Replacement of Juristic Person representative**

الموضوع / استبدال ممثل الشخص الاعتباري

Sohar Power Company SAOG hereby advise the Muscat Securities Market and the investors' community on the following:

تود شركة صحار للطاقة ش م ع ع افادة سوق مسقط للأوراق المالية و المستثمرين الكرام بالتالي :

1. We have been informed by Civil Service Employees Pension Fund, which holds a juristic seat in our Board of Directors, that they have nominated Mr. Hussain Salem Saif Al Zidi as replacement of Mr. Sami Abdullah Khamis Al Zadjali.

١- قام العضو الاعتباري /صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية بإشعار الشركة عن تغيير ممثله في مجلس إدارة الشركة وذلك بتعيين الفاضل/ حسين بن سالم بن سيف الزيدي بدلاً عن الفاضل/ سامي بن عبدالله بن خميس الزدجالي .

2. Mr. Sami Abdullah Al-Zadjali, the Vice-Chairman, has submitted his resignation from the Board of director effective 16th September 2020.

٢- الفاضل/ سامي عبدالله الزدجالي ويشغل منصب نائب الرئيس قد تقدم بإستقالته من عضوية مجلس الادارة بتاريخ ١٦ سبتمبر ٢٠٢٠.

Mr. Hussain Salem Al Zidi has more than 18 years' experience. He holds master's degree in the Law from Institute of Arab Research and Studies (Cairo -Egypt) & Bachelor of Laws from Sultan Qaboos University.

يمتلك الفاضل / حسين بن سالم الزيدي خبرة تربو عن ١٨ سنة ، وهو حاصل على ماجستير في القانون من معهد البحوث والدراسات العربية (القاهرة — جمهورية مصر العربية) ، و بكلوريوس في القانون من جامعة السلطان قابوس.

Yaqoub Al Harthi
Chief Executive Officer



يعقوب الحارثي
الرئيس التنفيذي

Sohar Power Company SAOG

P.O. Box 147, Jawharat A Shatti, Postal Code 134, Sultanate of Oman

• Tel: +968 24 400 600 • Fax: +968 24 698 496 • www.soharpower.com • C. R. 1/76177/3